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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-026-02/15-23/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-15-2 
Rijeka,  6. veljače 2015. 

                          
 

ZAPISNIK 
S 6. SJEDNICE VMO SRDOČI 

 
sjednica VMO Srdoči održana je 29. siječnja 2015. (četvrtak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4. 

Sjednici su bili nazočni: 
- Dario Konta, predsjednik VMO Srdoči 
- Valter Grgurić, član VMO Srdoči 
- Franco Pines, član VMO Srdoči 
- Martina Bogdanić, tajnica MO Srdoči 

 
Ostali nazočni: 

- Saša Muschet, predstavnik tvrtke Rijekapromet d.d.  
- grupa građana, 9 osoba koje se žale na tvrtku PERT d.o.o. 

 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Filipa Vidmar, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 
- Viktor Šalić, Član VMO Srdoči 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Dario Konta i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Pritužba grupe stanara ulica Tina Ujevića i Dobriše Cesarića na tvrtku PERT 
d.o.o. 

2. Razno 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 
 
AD 1 
Predstavnik stanara koji žive u neposrednoj blizini tvrtke PERT d.o.o., Luka Dobrović, vrlo 
detaljno izlaže problematiku i pritužbe stanara a koje se odnose na: cjelodnevnu buku 
zadnjih godinu dana, upitno radno vrijeme navedene firme, prolazak šlepera u suprotnom 
smjeru po jednosmjernoj ulici, razbijene šahte koje stvaraju buku, škripa kliznih vrata 
dvorišta, preko ljeta buka od hladnjaka i ventilatora, buka kompresora ljeti noću, buka od 
ukrcavanja i iskrcavanja kamiona, prašina koja leti po svuda i dr. Napominje da su u više 
navrata pokušali ukazati na navedeno rukovodstvu trvtke PERT d.o.o. ali ništa od navedenog 
se nije smanjilo ili saniralo. Davor Simone kaže da i kamioni Čistoće d.o.o. jako buče a za 
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šahte da nude rješenje; neka se stave okrugle šahte koje stvaraju manju buku. Na njega se 
nadovezuje Dušanka Kljun koja kaže da joj je od opterećenja šlepera napuknuo zid i 
balkon. Milena Simone i Veljko Blečić imaju prigovor na šahte u ulici koje ne primaju 
dovoljno vodu pa se kod velikih oborina  sve fekalije i nečistoće izliju van i teku ulicom koja je 
zbog nizbrdice još dodatno klizava te se nadovezuje da su ventilatori sa sjeverne strane 
tvrtke PERT d.o.o. posebno bučni te predlažu da se to sanira bukobranima. Saša Muschet 
iz Rijekaprometa d.d. izvijestio je prisutne da je rađena studija na spornom dijelu Ulice Tina 
Ujevića i da je po njoj zbog tehničkih uvjeta ceste donešena odluka o zabrani prometovanja 
kamiona dužih od 12 m. Predlaže da se detaljnije ispita da li je došlo do dogovora između 
Grada Rijeke, Rijekaprometa d.d. i tvrtke PERT d.o.o. vezano uz prolazak kroz dvorište 
Rijekaprometa na adresi Miroslava Krleže 4., čime bi se preusmjerio prolaz kamiona koji na 
taj način ne bi više ometali stanovnike. Luka Dobrović rekao je da se često čuje zvono 
viljuškara prije 7 ujutro kada ide unazad i to budi susjede. Predsjednik Vijeća saslušao je i 
prijedloge građana.  
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 Rijekaprometu će se uputiti zahtjev za očitovanjem da li je Rijekapromet 
potpisao ugovor sa tvrtkom PERT d.o.o., te ako je, kada on stupa na snagu.  

 Uputiti će se Rijekaprometu zahtjev za postavljenjem prometnog znaka zabrane 
prometovanja kamiona dužih od 12 m nakon izlaza iz tvrtke PERT d.o.o. 

 Uputiti će se dopis Rijekaprometu u kojem ih se traži potvrda da li su se zaista 
dogovorili da tvrtkom PERT d.o.o. da njihovi kamioni smiju koristiti parking 
Rijekaprometa od 7 navečer do 7 ujutro. 

 Uputiti će se Čistoći dopis da se metalni kontejneri zamjene plastičnim 

 Uputiti će se dopis tvrtki PERT d.o.o. da se onemogući škripanje vrata 

 Uputiti će se dopis Vodovodu i kanalizaciji da se postave gumeni podlošci na 
šahtama u Ulici Tina Ujevića od broja 1 do 11  

 Uputiti će se dopis Rijekaprometu sa upitom zašto cesta na donjem, početnom  
dijelu na uzbrdici nije zafrezana 

 
 
AD 2 
Valter Grgurić detaljno objašnjava problematiku nedovoljno označenog pješačkog prijelaza 
kod Dječjeg vrtića Srdoči te traži dodatnu signalizaciju u vidu signalnog trokuta, semafora i 
uzdignutih ploha.  
 

Zaključak: 

 Uputiti će se dopis Rijekaprometu gdje se traži da se ispita mogućnost 
postavljanja treptavog svijetla, semafora, uzdignutih ploha i svega ostalog što 
struka smatra korisnim za obilježavanje pješačkog prijelaza kod Dječjeg vrtića 
Srdoči. Kontakt osoba za pitanja vezana uz dječji vrtić biti će vijećnik Valter 
Grgurić.  

 
Predsjednik Vijeća izvijestio je prisutne o uočenim nepravilnostima zbog neodržavanja na 
prometnicama te postavlja pitanje izgradnje kružnog toka na Martinkovcu i svakodnevnih 
kolona na raskršću na mjestu budućeg kružnog toka na Martinkovcu. 

Zaključak: 

 Uputiti će se dopis Rijekaprometu da se sanira naboran asfalt na području 
budućeg kružnog toka Martinkovac 

 Uputiti će se dopis OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje 
zemljištem sa upitom o trenutnoj fazi izrade projektne dokumentacije kružnog 
toka na Martinkovcu 
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Predsjednik Vijeća izvijestio je prisutne o potrebi osnivanja Pododbora za komunalnu 
djelatnost te je dao prijedlog da se isti osnuje te predložio prisutnu Željku Matković za 
predsjednicu Pododbora za komunalnu djelatnost ovlaštenu za zastupanje MO Srdoči za 
komunalna pitanja pred drugim tijelima a u dogovoru i po ovlasti predsjednika Vijeća. 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Zaključak: 

 Osnovan je Pododbor za komunalnu djelatnost, predsjednica istog je Željka 
Matković, ovlaštena je u dogovoru sa predsjednikom Vijeća zastupati MO 
Srdoči za pitanja od komunalnog karaktera.  

 
 
Predsjednik Vijeća izvijestio je prisutne o problemu zadržavanja vode dubine i do 1 m u 
podnožju zgrade na adresi Bartola Kašića koja se slijeva sa javne površine za vrijeme velikih 
oborina. Vijećnik Franco Pines upozorio je na problem uništenih crjepova na  trafostanici u 
blizini zgrade Bartola Kašića 22 čiji se popravak čeka već godinu dana a koji padaju uokolo 
trafostanice i time ugrožavaju i pješake i parkirane automobile. Vijećnici su obaviješteni da 
vezano uz problem crjepova komunalni redar i tajnica šalju uporno zamolbe za popravak. 
 

Zaključak: 

 Ispitati će se čije je zemljište uokolo navedene zgrade na nadresi Bartola 
Kašića 22 

 Uputiti će se dopis direktoru HEP-a za hitnom sanacijom crjepova na krovu 
trafostanice koja se nalazi na parkingu u neposrednoj blizini zgrade Bartola 
Kašića 22 

 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:47 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Martina Bogdanić 
Predsjednik VMO Srdoči: 

Dario Konta 
 

 
         

                     
 


